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Motto: 
  „ În perioada mandatului meu de consilier, voi lupta să 
pun în practică programul Partidului România Mare, care, 
aşa după cum se ştie, promovează cinstea, corectitudinea, 
respectarea cu stricteţe a legilor, grija permanentă faţă de 
banul public şi, nu în ultimul rând, apropierea de cetăţeni şi 
nevoile lor”. 

 
 

În temeiul art.52 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, cu modificările şi 
completările ulterioare, prezint următorul  
 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2004 

 Total 
întruniri 

Total 
participări 

Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad. În 
această jumătate de an de mandat, am votat pentru adoptarea a 133 de 
hotărâri din cele 147 înscrise pe ordinea de zi, în marea majoritate, 
cele care s-au bucurat de sprijinul meu având meritul de a promova 
dezvoltarea oraşului,  promovarea construcţiei de locuinţe, sprijinirea 
sportului de performanţă, mobilizarea resurselor pentru menţinerea 
echipei UTA printre cele mai importante echipe ale ţării, trecerea în 
administrarea municipiului a Complexului Sportiv UTA şi finanţarea 
investiţiilor de modernizare a acestui complex, transmiterea în 
folosinţă gratuită a unor imobile Clubului Sportiv Municipal Arad, 
Clubului Sportiv “Astra”, Parohiei Ortodoxe Micălaca Veche II,  
Parohiei Ortodoxe Sânicolaul Mic, Fundaţiei Creştine “Speranţa 
Copiilor”, aprobarea fuziunii între SC CET SA şi SC ARTERM SA 
Arad, în vederea eficientizării economice şi a scăderii costurilor 
serviciului public de furnizare a energiei  termice,  reglementarea 
juridică a terenurilor pe care sunt construite case de vacanţă pe Insula 
Mureş, măsuri pentru desfiinţarea unor contracte neperformante 
pentru interesele oraşului, aprobarea unor studii pentru investiţii pe 
str.Tarafului- locuinţe pentru cetăţenii rromi,  declararea zilei de 22 
august ca zi a Aradului, unele măsuri în vederea asigurării condiţiilor 
organizatorice  şi materiale de practicare a sportului de performanţă 
în municipiul Arad, facilitarea soluţionării unei probleme  imobiliare a 
Parohiei Ortodoxe Arad-Bujac, prin aprobarea unui schimb de 
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terenuri, sprijinirea mandatării primarului pentru efectuarea 
demersurilor de obţinere a unui împrumut BERD în vederea realizării 
unor obiective de investiţii,  colaborarea cu specialişti în vederea 
realizării reconversiei civile a Cetăţii Aradului, aprobarea studiilor de 
fezabilitate pentru modernizarea unor puncte termice, conferirea unor 
titluri de cetăţeni de onoare unor  personalităţi care au contribuit la 
promovarea imaginii Aradului (Prea-Sfinţitului Părinte Episcop, 
dr.Timotei Seviciu s.a.), actualizarea reglementărilor în domeniul  
activiăţii de taximetrie în municipiul Arad, sprijinirea aprobării 
suplimentării statelor de funcţii pentru personalul nedidactic din 
învăţământul preuniversitar arădean, suspendarea construcţiilor  cu 
caracter provizoriu(gherete, tonete, garaje s.a), constituirea 
comitetelor consultative cetăţeneşti în cartiere, stabilirea şi 
sacţionarea contravenţiilor în domeniul organizării  şi funcţionării 
asociaţiilor de proprietari, aprobarea documentaţiilor tehnico-
economice pentru realizarea unor lucrări publice, ca: reabilitarea 
străzilor din municipiul Arad, grupuri sanitare la Scoala Generală 10, 
grupuri sanitare la Grupul Şcolar Industrial CFR Arad,  grupuri 
sanitare la Grupul Scolar Henri Coandă, reţele, branşamente şi 
instalaţii de  gaze naturale  la unităţile de învăţământ din municipiul 
Arad, măsuri pentru asigurarea ordinii publice, paza obiectivelor şi 
bunurilor, transportul valorilor monetare, înfiinţarea Serviciului 
Comunitar Local   de Evidenţă a Persoanei, aprobarea bugetului 
pentru anul 2005. 
Activitatea  la şedintele comisiilor de specialitate.  13 13 
Fiind secretarul comisiei de administrare a domeniului public şi privat, 
m-am străduit să analizez împreună cu comisia fiecare proiect de 
hotărâre pentru care ni s-a solicitat avizul, iar votul meu a fost 
favorabil ori de câte ori am considerat că modalitatea de valorificare a 
patrimoniului municipiului Arad a fost oportună şi legală.Pentru votul 
meu, opinia executivului, exprimată în scris, cu propuneri concrete de 
aprobare, a constituit un element definitoriu.  

  

Reprezentarea capitalului municipiului Arad în Adunarea 
Generală a Acţionarilor. Ca membru în Adunarea Generală a 
Acţionarilor la SC Salubritate SA Arad, am sprijinit eforturile societăţii 
al cărei acţionar majoritar este municipiul Arad de a se redresa şi de a 
ajunge în stare de echilibru economic după pierderea activităţii de 
salubrizare menajeră şi stradală a municipiului Arad, în urma licitaţiei 
organizată în mandatul trecut. 

  

 



  
 


